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第五届国际商学院信息化建设主题论坛邀请函
尊敬的______ 老师：
我们诚挚的邀请您参加2014年11月19日－21日于苏州西交利物浦大学举办的“第五届国际商学院信息化论坛”。
“中国商学院信息化论坛”是由清华大学经管学院、北京大学光华管理学院、中欧国际工商学院、长江商学院、上海交通大学安泰经管学院、复旦大学管理学院、中国人民大学联合发起，由MBA中国网、Blackboard中国（北京毕博公司）主办，于2010年开办至今已成功举办四届。
本次第五届论坛将由西交利物浦大学承办。和以往四届论坛相比，除了上述联合发起本论坛的国内顶尖商学院外，本届论坛得到了包括西浦国际商学院、北京师范大学-香港浸会大学联合国际学院、美国加州路德大学、圣地亚哥州立大学、台北商业大学、新加坡管理学院等众多国内外一流商学院的支持，使第五届商学院信息化论坛变成一次国际的、一流的商学院信息化交流论坛，为与会嘉宾现上一场头脑与智慧的饕餮盛宴。
随着移动互联时代的正式到来，商学院的发展经营模式逐渐从以前的线下渐渐转到了线上，面对”忽如一夜春风来“便已吹遍了整个教育界的”在线教育“，商学院究竟该如何应对？已经对传统教育形成巨大冲击的”在线教育“对商学院来讲到底是一次难得的机遇、还是一个严峻的挑战？本次论坛以“在线教育——商学院的机遇与挑战”为主题，邀您一同交流观点，共享经验。
    如能拨冗出席，请您于11月17日前发送参会回执表，由工作人员进行统计并与您后续沟通；如有任何建议或疑问，欢迎与会务组工作人员联系。
期待与您11月19日-21日相聚于苏州！
                                               第五届国际商学院信息化建设论坛组委会 
MBA中国网
李欢欢  15001229457  lhh@mbachina.com
                                                       北京毕博信息技术有限公司
王新环 18612518357 wang.xinhuan@blackboard.com.cn
                                                                           西交利物浦大学
                                      刘慧  15599018284  hui.liu@xjtlu.edu.cn
The Invitation of the Fifth Information-based 
Forum for International Business Schools
Dear Sir or Madam______________:
We sincerely invite you to participate the Fifth Information-based Forum for International Business Schools during 19-11-2014 to 21-11-2014 in Suzhou West University of Liverpool.
Information-based Forum for international business schools is jointly sponsored by School of Economics and Management, Tsinghua University、Peking University Guanghua School of Management、The China Europe International Business School、Cheung Kong Graduate School of Business、Aetna School of management of Shanghai Jiao Tong University、School of Management、Fudan University School of management、Renmin University of China,and it is jointly sponsored by MBA China and Blackboard Chinese and it has been successfully held the four session since 2010.
 In this year, the forum will be hosted by The West University of Liverpool. Compared with the previous forums, other than China's top business schools, there are many world-class international business schools will also support this forum such as Promote international business school、Beijing Normal University - Hong Kong Baptist University United International College、USA California Lutheran University、San Diego State University、Taipei Business University、Singapore Institute of management etc. We believe the Fifth Information-based Forum for International Business Schools will be an international as well as first-class forum for ideas and information’s exchange that could provide a feast for the minds of our distinguished guests.
 With the advent of the “Mobile Internet Ear”, the management mode and the development mode of business schools have gradually changed from online to offline, so how should business schools cope with the “online education” which is all the rage at the moment? To business schools, it is unknown online education platform which has already occupied some scope of traditional education is a rare opportunity or a tough challenge. With the theme of “Online Education---- Challenges and Opportunities to Business Schools” of the Fifth Information-based Forum, our committee affairs invite your distinguished guests to do the exchange of views and the share of experience with us.
 Your presence is cordially requested. Please send the application form to us before November 17th  so that our committee affairs will keep a close contact with you, and if any question, please contact us freely. 
 We are looking forward to meeting you in Suzhou.
Organizing committee of the Fifth 
Information-based Forum for International Business Schools
                                        MBA China  Li Huanhuan
                                      15001229457  lhh@mbachina.com
                                       Blackbord   Wang Huanxin 
          18612518357 wang.xinhuan@blackboard.com.cn
                            Xi’an Jiaotong-Liverpool University  Liu Hui
                                       15599018284  hui.liu@xjtlu.edu.cn
第五届国际商学院信息化建设主题论坛日程表

The Fifth International Business Schools 

Informatization Forum 
	日期
The Date
	论坛流程
The Forum Process
	地点
The Place

	11月19日
November 19th
	会议注册及接待
Conference Registration and Reception
	住宿及会议地点：
Place of lodging and Conference venue ：
苏州西交利物浦
国际会议中心
XJTLU International Conference Centre 

	11月20日
上午
November

20th  a.m.
	主会场:
Main Meeting-place
	主持：陈永红/Blackboard中国区总裁
（或分为上下半场，西交利物浦和陈永红分别主持）
Chairman ：Chen Yonghong/ China Area President of Blackboard
（Or into the second half, Liverpool and Chen Yonghong presided over it）

	
	时间
Time
	演讲主题／演讲人
Theme/ Speaker
	

	
	8:45-9:00
8:45a.m.-9:00a.m.
	致欢迎辞
席酉民/西交利物浦大学执行校长
Speech of Welcome 

Executive President of Xi’an Jiaotong-Liverpool University 
	西交利物浦大学
中心楼G23W
G23W in Center Building

	
	9:00-9:25
9:00a.m.-9:25a.m.
	在线学习战略的实施

Sean Finucane/西浦国际商学院副教授
Implementing an E-Learning Strategy 
Sean Finucane /Associate Professor of International Business School Suzhou at  Xi’an Jiaotong-Liverpool University
	

	
	9:25-9:50
9:25a.m.-9:50a.m.
	商学院在线教学的趋势
张诗华/MBA中国网总裁
Tendency of Online Teaching of Business Schools
Zhang Shihua /President of MBA China
	

	
	9:50-10:10
9:50a.m.-10:10a.m.
	茶歇／照相
Tea Break and Taking Group Photo
	西交利物浦大学
中心楼G23W
G23W in Center Building

	
	10:10-10:35
10:10a.m.-10:35a.m.
	以信息技术重塑商业教育计划

张瑞雄教授/台北商业大学校长

Reinventing Business Education Program in Light of IT Professor Zhang Ruixiong /President of National Taipei University of Business
	西交利物浦大学
中心楼G23W
G23W in Center Building

	
	10:35-11:10
10:35a.m.-11:10a.m.
	提高学生学习的积极性—在线教学平台能够帮助他们吗？关利平教授/北京师范大学-香港浸会大学联合国际学院协理副校长

Dr KP Mark/北京师范大学-香港浸会大学联合国际学院ITSC副主任
Enhancing students to learn actively - can Blackboard Learn help?
Professor Guan Liping/The Vice President of Beijing Normal University - Hong Kong Baptist University United International College

Dr KP Mark/Associate Director of ITSC of Beijing Normal University - Hong Kong Baptist University United International College
	

	
	11:10-11:35
11:10a.m.-11:35a.m.
	互联网的战略思考与实践
王铁军/长江商学院IT中心主任
The strategy and practice of Internet
Wang Tiejun /The Director of IT Center of the Cheung Kong GSB 
	

	
	11:35-12:30
11:35a.m.-12:30p.m.
	午餐
Lunch
	西交利物浦大学 
教师餐厅
Parfait Cafe,

Basement of Science Building,XJTLU

	11月20日下午
November

20th  p.m.
	12:30-13:15

12:30p.m.-1:15p.m.
	参观
Visiting
	西交利物浦博物馆、图书馆
XJTLU Library and Museum 

	
	主会场:
Main Meeting-place
	 主持：陈永红/Blackboard中国区总裁
Chairman : Chen Yonghong/ China Area President of Blackboard

	
	时间
Time
	演讲主题／演讲人
Theme/ Speaker
	

	
	14:00-14:30
2:00p.m.-2:30p.m.
	题目待定
姚维/北京大学光华管理学院信息中心IT中心副主任
Topic Pending
Yao Wei /The Vice Director of IT Center of the Guanghua School of Management,Peking University 
	西交利物浦大学
中心楼G23W
G23W in Center Building 

	
	14:30-15:00
2:30p.m.-3:00p.m.
	在线教学的课程设计与开发   
何敏琰博士/美国加州路德大学
Design and development of online courses teaching  
Professor He Minyan/ California Lutheran University
	

	
	15:00-15:30
3:00p.m.-3:30p.m.
	翻转课堂在商科课程中的应用

李笃峰/西安欧亚学院管理学院

Application of turnover in business courses in the classroom

Li Dufeng/Xi’an Eurasia University School of management 
	

	
	15:30-15:45
3:30p.m.-3:45p.m.
	茶歇
Tea Break 
	

	
	15:45-17:45

3:45p.m.-5:45p.m.


	分论坛一：中外商学院的在线教学经验共享
主持： 薛东明/中欧国际工商学院IT中心主任   
Sub-forum I ：Experience Sharing of Online Courses between Sino-Foreign Business Schools
Host : David Xue/The Director of IT Center of the China Europe International Business School  
	西交利物浦大学
中心楼G23W

G23W in Center Building

	
	
	分论坛二：商学院的信息化基础设施和移动应用建设
主持：张丽娟/中国人民大学商学院计算机与实验中心主任
Sub-forumⅡ:The Construction of Informationalization Infrastructure and the Informationalization Mobile Application of Business Schools
Host：Zhang Lijuan/The Director of Computer and Experimental Center of School of business of Renmin University of China  
	西交利物浦大学
中心楼G117W

G117W in Center Building

	
	18:00-20:00
6:00p.m.-8:00p.m.
	晚餐

Dinner
	西浦国际会议中心
XJTLU International Conference Centre 

	11月21日上午
November

21th  a.m.
	主会场:
Main Meeting-place
	主持：陈永红/Blackboard中国区总裁
Chairman： Chen Yonghong/ China Area President of Blackboard

	
	时间
Time
	演讲主题／演讲人
Theme/ Speaker
	

	
	8:30-10:30

主题讨论
8:30a.m.-10:30a.m.

Topic Discussion


	主题：“信息化建设给商学院教育带来的机遇和挑战”
主持：张瑞雄教授/台北商业大学校长
参与讨论的行业嘉宾：
姚维/北京大学光华管理学院信息中心IT中心副主任
王铁军/长江商学院IT中心主任 
孙海/复旦大学中心主任

薛东明/中欧国际工商学院IT中心主任

张丽娟/中国人民大学商学院计算机与实验中心主任

贺业鹏/清华大学经管学院IT中心主任
Topic：The Opportunities and Challenges that Informationization Constraction Brings to Business Schools
Host：Professor Zhang Ruixiong /Headmaster of National Taipei University of Business

Professional Guests:
Yao Wei /The Vice Director of IT Center of the Guanghua School of Management,Peking University
Wang Tiejun /The Director of IT Center of the Cheung Kong Graduate School of Business
Sun Hai/The Director of the Fudan University Center

David Xue/The Director of IT Center of the China Europe International Business School 

Zhang Lijuan/The Director of Computer and Experimental Center of Secretary-General of School of business of Renmin University of China

He Yepeng/The Director of IT Center of the Economics and Management of Tsinghua University
	西交利物浦大学
中心楼G23W
G23W in Center Building of Xi’an Jiaotong-Liverpool University

	
	10:30-10:45

10:30a.m.-10:45a.m.
	茶歇

Tea Break
	

	
	10:45-11:45

10:45p.m.-11:45a.m.
	分组自由交流（每个嘉宾带领一组）

A group communication(each guest to lead a group)
	西交利物浦大学
中心楼G23W
G23W in Center Building of Xi’an Jiaotong-Liverpool University

	
	11:45-12:00

11:45a.m.-12:00a.m.
	主办方闭幕词
张诗华/MBA中国网总裁 
The Closing Speech
Zhang Shihua /President of MBA China
	

	
	12:05-13:00

12:05p.m.-1:00p.m.
	午餐
Lunch
	西交利物浦大学 
教师餐厅
Parfait Cafe,

Basement of Science Building,XJTLU

	11月21日
下午
November

21th  p.m.
	参观考察，签到参加旅游的老师请填写到回执表中。
Visiting and Views Exchange.
	苏州园林
Suzhou Gardens

	11月22日
November

22th
	嘉宾返程
Return Trip


第五届国际商学院信息化建设论坛参会回执表

Registrant Information of the Fifth Information-based
Forum for International Business Schools

	参会嘉宾信息

Information of Guests
	学校名称School Name
	　

	
	姓名Name
	性别Gender
	职位Position
	手机Phone Number
	邮箱Email

	
	　
	　
	　
	　
	　

	
	　
	　
	　
	　
	　

	会议酒店：西交利物浦国际会议中心

Conference Hotel ：International Convention Center of  Xi’an Jiaotong-Liverpool University

	订房信息

Booking Information
	预订数

The Defined Amount
	入住时间

Check in time
	  退房时间

Check-out time
	房型（标间/大床）

Room Type(Double Twin Room/Standard Room)
	价格／间／天

Price／ Room /Day

	
	　
	
	
	
	  350元

350RMB/per

	
	　
	
	
	
	  350元

350RMB/per

	温馨提示：因大床房有限，只能提供30间，我们会根据老师回执时间进行相应安排，先到先得。

Warm Tips : I. Only 30 Standard Rooms can be provided. II.Standard Rooms are limited and available on a first come first served basis.
重要提醒：本次论坛的会务费980元/人；住宿费用自理，统一安排。

 Important notice：The participation fees are 980RMB/per and not Refundable .The meal is arranged by the conference but no arrangement for resident .

	旅游信息

 Tourist  Information
	是否参加 

Whether to Participate in
	参加人数

Number of Entries
	       旅游形式
（自由活动/团队活动）

Travel Form

(Free Activities or Team Activities)
	  旅游地点

 Tourist Spots

	
	　
	
	
	  苏州园林

Suzhou Gardens

	请完整填写以上信息，于2014年11月17日前发送给会务组，以确认您的参会。

Please send the form back to us before November 17th.Much obliged.
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手机二维码扫描


承办方介绍
主办方：MBA中国网
MBA中国网(www.MBAChina.com)：是中国最具影响力的MBA门户，于2009年成立了技术创新中心，一直为商学院提供个性化信息化解决方案、网站建设、用户体验策划等服务，主要用户包括：上海交通大学、长江商学院、北京大学、复旦大学、中国人民大学、浙江大学、中山大学岭南学院、同济大学、中国政法大学等。
主办方：Blackboard中国公司
Blackboard是全球商学院及所在高校使用最广泛的数字化教学、交流平台。包括哈佛商学院、沃顿商学院、牛津大学、剑桥大学、哥伦比亚大学、北京大学、清华大学经管学院、上海交大安泰经管学院、同济大学经管学院、浙江大学管理学院、中国人民大学商学院、中山大学管理学院、中山大学岭南（大学）学院、中欧商学院、长江商学院等都在使用Blackboard学习平台开展数字化辅助教学（E-learning），并也已成为学员之间、师生之间课后交流的平台。
承办方：西浦国际商学院
西浦国际商学院作为西交利物浦大学的学术部门之一，以国际化、创新性、启发式和全人化为教育原则，致力于通过育人、科研和校企合作推动社会进步。学院位于苏州工业园区的中心地带，毗邻上海、无锡等主要经济圈。优越的地理位置和杰出的国际教职工团队为校企互惠交流创造了理想的条件，其营造的教学环境所育人才将具有在持续变化的世界中获得成功的素养、知识和技能。
承办方：西交利物浦大学
西交利物浦大学（XJTLU）成立于2006年5月，是经中国教育部正式批准，由西安交通大学和英国

HYPERLINK "http://baike.baidu.com/view/16448.htm" 利物浦大学合作在苏州创立的，具有独立法人和鲜明特色的新型国际大学。它是中国目前唯一一所强强合作，以理、工、管起步，以英语教学为主的、在本一批次招生的中外合作大学。
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地址：北京市海淀区知春路51号慎昌大厦7楼   

Address:Floor 7,ShenChang building,Number 51,Zhichun Road,Haidian District,Beijing                                        
电话：010-57277589
Phone number:010-57277589


